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 v úterý 21. 2. se konalo veřejné 
jednání zastupitelstva obce, na 
k t e rém se  p ro j ednáva l i  p ro 
budoucnost naší obce dva důležité 
body. Jedním z nich bylo podání 
žádosti o dotaci na výstavbu nové 
budovy MŠ s kapacitou do 40 dětí.  
V objektu MŠ bude i jídelna, kam 
budou docházet i žáci ze ZŠ. Žádost 
o dotaci podáváme na Ministerstvo 
financí, kde způsobilé výdaje činí 70 
% nákladů na tuto stavbu. Krajská 
hygienická stanice udělila stávající 
budově MŠ výjimku na dobu 5 let, 
neboť technické řešení budovy 
neodpovídá současné legislativě. 
Dle norem by např. žáci ze ZŠ 
neměli užívat šatnu a WC společně 
s dětmi z MŠ, nevyhovující je též 
sociální zařízení a jídelna v jiném 
patře než je denní místnost dětí. 
Výstavbou nové budovy v areálu 
nynější základní školy by vznikl 
jeden školský komplex s jídelnou. 
Dalším pozitivem pro rodiče, kteří 
mají dítě v MŠ i ZŠ,  bude, že své 
děti  doprovodí společně.  V případě 
obdržení dotace bude stavba 
z a h á j e n a  v  l e t o š n í m  r o c e . 
Spoluúčast obce bude řešena 
úvěrem. Současná budova MŠ 
zůstane ve vlastnictví obce. Své 
využití si určitě najde. Byl by zde 
hezký  nap ř .  komun i tn í  dům 
s knihovnou, kde by se mohli 
setkávat jak naši senioři, tak  děti při 
volnočasových aktivitách apod. 

Vážení spoluobčané,

 Druhým dů lež i tým bodem 
jednání ZO byl nákup penzionu, 
k němuž patří i pozemek pod částí 
kulturního domu / přísálí vč. chodby 
na jeviště a část šatny/. Již delší 
dobu víme, že prostory KD budou 
pro rozvíjející se obec zanedlouho 
nedostačující. Zastupitelstvo obce 
proto schválilo odkoupení penzionu. 
V případě podpisu smlouvy oběma 
stranami bychom chtěli postupně 
upravit kapacitu sálu vč. vchodu do 
K D .  P e n z i o n  b y c h o m  r á d i 
provozovali ve stejném režimu jako 
dosud. 

 Rád bych při výčtu investičních 
akcí ještě zmínil, že přestože 
i vodovod patří k finančně náročné 
akc i ,  s tavba MŠ ani  nákup 
penzionu výstavbu vodovodu 
neohrozí. Zhotovitelem stavby 
bude firma Streicher s.r.o. Plzeň. 
V polovině roku se očekává 
vyhlášení dotací / OPŽP a MZe/, 
do jedné z nich se dle dotačních 
podmínek přihlásíme. V případě 
kladného rozhodnutí o přidělení 
dotace by stavba mohla být 
zahájena nejdříve na přelomu 
roku.
 M i n u l ý  v í k e n d  s e  k o n a l 
hasičský bál, tento víkend se 
sejdeme v masopustním průvodu. 
Děku j i  v šem,  k te ř í  p ř i j dou 
v maskách, tak i těm, kteří masky 
pohostí. Po skončení průvodu obcí 
bude veselí pokračovat při hudbě 
v kulturním domě. 
 Všimli jste si, že krokusy, které 
jsme předloni a loni vysázeli, už 
ukazují své první květy a společně 
s námi vyhlíží jaro?

Pavel Hlaváč

 Jednání zastupitelstva se 
z ú č a s t n i l  r e k o r d n í  p o č e t 
spo luobčanů ,  což  mě  m i le 
překvapilo. Je vidět, že když nám 
jde o společnou věc jako je kulturní 
dům, dokážeme se semknout. 
Drtivá většina všech návštěvníků 
se vyslovi la pro nákup této 
nemovitosti. Někteří pohostinství a 
kulturní dům stavěli, jiní si pamatují 
příjemnou atmosféru v bývalém 
pohostinství. Nemohu souhlasit 
s názorem jednoho zastupitele 
s tvrzením, že se jedná o „ukojení 
touhy po nákupu nemovitostí“. 
Všichni rodáci a pamětníci mají 
k této nemovitosti vztah. Bohužel 
až po ukončení jednání jsme byli 
u p o z o r n ě n i ,  ž e  j e d n á n í 
z a s t u p i t e l s t v a  b y l o  o p ě t 
nahráváno, a to jedním naším 
spoluobčanem a jedním občanem 
z Kostelce. Bylo by minimálně 
slušností, aby nahrávající na tuto 
skutečnost přítomné upozornili a 
uvedli důvod nahrávání. 

Slovo starosty

ź   4. 3. Šlais František

ź    4. 3.  Cmunt Josef

ź   8. 3. Jarolímová Jana

ź   9. 3. Remingerová Helena

ź 21. 3. Benišová Jaroslava

ź 28. 3. Milnařík Jaroslav

Blahopřejeme

ź  2. 4. 2023 vystoupí v kostele 
sv. Jiří  malý lidový soubor 
Plzeňský MLS ? Nebude chybět 
ani velikonoční jarmark.

Víte, že...

ź N a   s e t k á n í  r o d á k ů 
p lánu jeme opět  výs tavu 
fotografií z historie a ze života 
obce. Rádi bychom tímto 
poprosili spoluobčany, kteří 
m a j í  f o t o g r a f i i  k a p l i č k y 
s Janem Nepomuckým, která 
stávala u Těšíkových, o její 
zapůjčení. Máte-li i jiné fotky 
z  h i s tor ie a ž ivota obce, 
budeme vděčni i za jejich 
poskytnutí. 

Prosba



 Hradečtí senioři - činnost v roce 2022

 Za největší úspěch roku považujeme to, že naše členka Květa získala titul "Babička Plzeňského kraje" 
a v celostátní soutěži, která se konala v Olomouci "Babičku 
sympatie". Jeli jsme fandit a byl to  zážitek.

Jménem všech seniorů bych chtěla poděkovat všem za spolupráci.                                                                                                                                
Dana Heřmanová

 Krásných chvil jsme si užívali při sezeních - maškarním, oslav 
MDŽ, oslav Dni matek, hallowenském, mikulášském a vánočním. 
Jarní a podzimní opékání selete nemělo chybu.

 Na jaře v areálu tábora proběhly naše sportovní hry. Výsledky nás překvapily, proto jsme se 
v květnu zúčastnili sportovních her v Plzni. Některé disciplíny nás zaskočliy, ale tréninkem a pílí se naše 
družstvo nezaleklo "sportovců" z Plzně. Fyzičku jsme nabrali v aquaparku v Domažlicích.

 Během roku jsme navázali na spolupráci se školou při 
přípravě dárků pro maminky a společného vystoupení při oslavách 
Dne matek. V červnu jsme pro děti připravili soutěže a společně 
oslavili svátek dětí. Paní Helena Maxová byla ve škole předčítat 
pohádky v rámci akce "Senioři čtou dětem". Zaslali jsme vánoční 
pečivo dětem do DD Robinson ve Stodě.

 V rámci kraje jsme se zúčastnili společenských akcí, kde vždy vystoupila i naše taneční skupina  
Kopretiny. Při oslavách MDŽ v Plzni, ve Starém Plzenci, karavanistům v Kramolíně, na obecním bále a při 
vánočním posezení. Nechyběli jsme ani při oslavách Dne seniorů v Besedě, u zájezdu do Regensburku / 
partnerské město Plzeňského kraje/, u výjezdního zasedání do Železné Rudy s výletem do Šumavského 
trojhradí /Velhartice, Rabí, Kašperk/ či u zájezdu k výročí 80ti let vyhlazení Lidic.

Žádná pandemická opatření, proto se všichni těšili přátelskému posezení. Scházeli jsme se pravidelně,  
každých čtrnáct dní, vždy ve čtvrtek v hospůdce na Myslivně. Větší akce se konaly v Lomíčku nebo na sále 
KD.

 Začal nový rok 2023, proto bych chtěla všem popřát v novém roce hlavně zdraví, štěstí a pohodu.

 Během roku jsme uskutečnili několik vycházek. Novoroční pochod z Chotěšova do Stoda.  Prošli si 
naučnou stezku v Kvíčovicích. Cesta do neznáma nás zavedla do Holýšova na tankodrom. Krásnou přírodou 
jsme prošli z Vejprnic do Tlučné. Ve spolupráci s krajem jsme uskutečnili vycházku podél řeky Radbuzy ze 
Stoda do Hradce, cíl byl v Lomíčku. Akce se zúčastnili senioři z Plzně, Domažlic, Dobřan a my. Celkem 80 
seniorů si užili krásné chvíle při společném posezení při hudbě. Cíl podzimní vycházky byl u našeho 
kamaráda Venci v chatové oblasti u Stoda. Posezení u ohně s opékáním vuřtů splnilo očekávání.

 Během roku jsme navštívili divadlo Pluto - hru ze života "Mejdan šílených manželek" a  komedii 
"Každý má svého Leona".

 Velice si podpory vážíme a těšíme se na další společnou kulturní akci v Hradci. 

Velice rádi bychom chtěli poděkovali všem přítomným, kteří se postarali o výbornou atmosféru, dále všem 
sponzorům, kteří udělali naší tombolu ještě hezčí a nakonec všem ostatním, kteří se Hasičského bálu nemohli 
zúčastnit, ale i přesto si jako podporu zakoupili vstupenku. 

 V sobotu 18. 2. 2023 se již tradičně konal v prostorech Kulturního domu Hasičský bál. Na sále na 
všechny přítomné čekala bohatá tombola, naplněný bar a dobrá muzika.

za SDH
Aneta Píchová 

Hasičský bál

S pozdravem                   „skoro“ nejstarší senior

 s velkým zájmem jsem na veřejném zasedání obecního zastupitelstva dne 21. 02. 2023 
v KD v Hradci vyslechl vaše rozhodnutí koupit hradecký Penzion. Za toto rozhodnutí vám patří velké 
poděkování. Tímto opětovně vracíte do obce majetek, který byl v minulosti neuváženě rozprodán. 

Ing. Václav Hájek 

 Závěrem děkuji vedení obce za akce, které pro nás seniory během roku připravuje.

Vážení zastupitelé, vážená paní místostarostko, vážený pane starosto,

 K mému nesmělému návrhu, aby obec ještě odkoupila starou školu, mě nevedl nějaký můj osobní 
prospěch. Vycházel jsem z toho, že nás seniorů je v obci poměrně velký počet. Nyní se jako Klub seniorů 2019 
pod vedením paní Danuše Heřmanové střídavě scházíme v restauraci „Myslivna“ nebo v klubovně PT 
Lomíček. Tím, že by objekt staré školy přešel do majetku obce, by se, podle mě, otevřel prostor pro jeho 
úpravu s tím, že v přízemí by mohla být společenská místnost s kuchyňkou a klubovna s navazující obecní 
knihovnou. V patře by pak vznikl prostor pro minimálně dva obecní byty. Objekt je prakticky ve středu obce, 
což by pro nás seniory znamenalo jeho dobrou dostupnost. 

Dopis zastupitelstvu



zve všechny rodiče a přátele školy na

ve čtvrtek 23. 3. 2023 od 14:30

Přijďte se k nám podívat, popovídat si a seznámit 

s kolektivem učitelů a prostředím školy.

v budově ZŠ Hradec 105

ZŠ a MŠ Hradec

Informace ze ZŠ a MŠ Hradec 

x Za ZŠ Alena Ben Abid

Zprávy ze základní školy

 Bližší informace o plánovaných akcích sledujte na  a na facebooku školy. www.zsmshradec.cz

V únoru jsme navštívili Dům dějin v Holýšově. Společně jsme si zde prohlédli expozice, které byly 
věnovány historii Holýšova. Součástí prohlídky byla vernisáž malovaných kamínků, do které jsme se také 
svými namalovanými kamínky zapojili. Po ukončení této výstavy 25. 2. 2023 bude možné si zakoupit 
některý z malovaných kamínků a tím podpořit léčbu Nelly Novákové, trpící Leigh syndromem mutace SURF 
1 (více viz dumdejinholysovska.cz).

x Den otevřených dveří v ZŠ: čtvrtek 23. 3. 2023 od 14:30 hodin v budově ZŠ Hradec 105

 Prvňáčci ze základní školy se dne 19. ledna vydali na plánovanou návštěvu Městské knihovny 
v Holýšově. Zde pro ně byla připravena krátká beseda o literatuře věnované jejich věkové kategorii 
s ukázkami zajímavých knih. Na tuto první návštěvu bude navazovat Pasování do řádu čtenářského, a to 
v rámci celorepublikového projektu SKIP s názvem „Už jsem čtenář“. Na této akci by měli předvést své 
čtenářské dovednosti, za které si odnesou odměnu v podobě nové knihy.

Zprávy z mateřské školy

 V měsíci lednu proběhl pro žáky všech ročníků poslední projektový den vedený odborníky 
z ITveškole. Tentokrát se všichni žáci seznámili s technikou stavění oblouků v architektuře a s využitím 
jednoduchých strojů – páka, klín, nakloněná rovina, šroub, kolo na hřídeli. Byly diskutovány otázky, jaký je 
obsah jednotlivých povolání, jaké jsou nároky na pracovníky, aby mohli vykonávat jednotlivá povolání. 
Během projektového dne byla podpořena oblast polytechnické výchovy a podnikavosti, kreativity a 
logického myšlení.

 V lednu naší mateřskou školu již tradičně navštívila dentální hygienistka p. Kramlová. 
Prostřednictvím pohádky a hravých aktivit s obrázky se děti seznámily se základy zubní hygieny, péčí 
o chrup a důležitostí zdravého stravování. Svou správnou techniku čištění zubů si také děti zkontrolovaly 
prostřednictvím zrcátka.

Plánované akce 

        Za MŠ Květa Martínková

x Zápis do 1. ročníku ZŠ: online od 3. 4. do 30. 4. 2023, prezenčně 13.4.2023 od 14:00 do 16:30

9. 3. 2023 od 15:00 hodin 
do ,,Hospůdky na myslivně,, 

oslavu MDŽ 
Hradečtí senioři zvou všechny seniory na 
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Pozvánka - Pionýrský bál

Pracovní nabídka - Česká pošta s. p.

ź Závoz zásilek k doručení každý den do Vašeho bydliště
ź Mzda: 120,- Kč/hod
ź Smlouva: Dohoda o pracovní činnosti nebo dohoda o provedení práce
ź Kontaktní osoba: Minariková Jana, tel. 605 225 976

Pracovní nabídka na doručování listovních zásilek formou brigády v místě bydliště 
(dopisů, pohlednic, časopisů, letáků)

ź Rozsah práce: podle velikosti oblasti, která bude doručována
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